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Protokół Nr XLI/2021 

z sesji nadzwyczajnej  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  29 grudnia 2021  roku 
 

Data i godzina spotkania 29.12.2021 r.   godz. 10.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 

Prezes GPK w Karolewie Pan Krzysztof Tetfejer 

Kierownik GOPS Kętrzyn Pan Robert Trusewicz 

 

Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

Nieobecni : Radna Pani Renata Olechnowicz 
Radny Pan Wiesław Dziemiela  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych 
obecnych jest 13 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to Pani Renata 
Olechnowicz oraz Pan Wiesław Dziemiela.  
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej 
uczestniczące muszą liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn na lata 2021-2031 
  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

5/ Sprawy różne;  
 
Wójt gminy Kętrzyn poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
Gminnego Programu profilaktyki rozwiazywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 
projektu w/w uchwały.  
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn 
Mirosława 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Pietkiewicz  
       Iwona,  Rodak  Katarzyna, Tomasik Mirosław, Wyszomirski Tomasz, 
Żukowska 
       Adriana, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 
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Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn 
Mirosława 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Pietkiewicz  
       Iwona,  Rodak  Katarzyna, Tomasik Mirosław, Wyszomirski Tomasz, 
Żukowska 
       Adriana, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad  została Pani  Mirosława Katiuszyn.  

 

Ad. Pkt. 4 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn   
 
Skarbnik gminy wyjaśniła, iż zmiana  polega na zmianie w zał. Nr 1 planu dochodu i wydatków zgodnie, 

z projektem zmian w budżecie. Dodatkowo zmianie ulega załącznik Nr 2  przedsięwzięcia, które po 

zmianach wynoszą 11 264 000,00 zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XLI/206/2021 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy finansowej 
Gminy Kętrzyn  (zał. Nr 3 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn 
Mirosława 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Pietkiewicz  
       Iwona,  Rodak  Katarzyna, Tomasik Mirosław, Wyszomirski Tomasz, 
Żukowska 
       Adriana, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn   
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt zmian przewiduje wprowadzenie do 
budżetu w rozdziale 758 różne rozliczenia – zwiększenie planu dochodów o kwotę 
2 250 071,00 zł. Ta kwota jest wprowadzona na podstawie pisma ministerstwa finansów jako 
uzupełnienie subwencji ogólnej z przeznaczeniem na  wsparcie finansowe inwestycji – w  
zakresie kanalizacji 1 897 658,00 zł, w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w wodę 
352 413,00 zł.  Dodatkowo projekt przewiduje zmiany po stronie dochodów i wydatków. W 
związku z analizą wykonania planów wydatków i dochodów wprowadzono zmiany, 
wyszczególnione w załączniku do niniejszej uchwały. Skarbnik Gminy dodała, iż otrzymana 
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subwencja została również ujęta w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo w planie wydatków 
majątkowych. 
 
Przewodnicząca komisji Budżetu Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja Budżetu 
analizowała projekt uchwały. Zauważyła, iż komisja w styczniu przedstawi pełną analizę 
kosztów inwestycyjnych.  
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XLI/207/2021 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2021 rok  (zał. Nr 3 ) 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn 
Mirosława 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Pietkiewicz  
       Iwona,  Rodak  Katarzyna, Tomasik Mirosław, Wyszomirski Tomasz, 
Żukowska 
       Adriana, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
 „wstrzymało się” :   0 radnych 

 
Projekt uchwały w sprawie  Gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 
 
Koordynator Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych Pan Krzysztof 
Plewnia wyjaśnił, iż  program na rok 2022 różni się jedynie zmianami w harmonogramie. 
Najprawdopodobniej będzie to program krótkotrwały, gdyż zapowiadana jest dość obszerna 
nowelizacja ustawy o wychowaniu w trzeźwości, która narzuci samorządom konieczność 
przyjmowania nowych programów. Na dzień dzisiejszy gminy mogą przyjmować dwa 
programy- dot. trzeźwości oraz przeciwdziałania narkomanii. Po zmianach będzie to 
obowiązkowo w jednym programie, czyli tak jak do tej pory wykonywała to Gmina. Druga 
zmiana, wprowadzona na wniosek samorządów- gminne programy są tworzone w oparciu o 
przeprowadzaną raz na 4 lata diagnozę . Przyjmowanie tych programów co roku mija się więc 
z celem – nowa ustawa ureguluje obowiązek przyjmowania tych programów na 4 lata. Kolejna 
zmiana narzuca samorządom konieczność zajmowania się poza problemami alkoholu i 
narkotyków  również uzależnieniami behawioralnymi, czyli związanych z ludzką psychiką – np. 
hazard, phonofonizm. Gminna Komisja od lat  realizuje też trochę te działania w szkołach- 
wszystkie problemy związane z internetem, , komórkami czy też przemocą cybernetyczną – te 
zadania są w szkołach realizowane. Dojdą więc nowe zadania, nowe obowiązki, a więc i nowe 
wydatki.  Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych  
wskazał, iż dochody gminy od kilku lat z tytułu koncesji alkoholowych nie zmienił się, a 
dodatkowe koszty rosną.  
 
Wójt Gminy Kętrzyn spytał ile alkoholu na terenie gminy Kętrzyn jest kupowanego i jakie to są 
koszty ? 
 
Pan Krzysztof Plewnia wyjaśnił, iż te dane będą dopiero  w styczniu .  Dochody z koncesji 
wahały się w tym roku w granicach około 77 tyś, wydatki GKRPA około 68 tys.  W styczniu 
zostanie przedstawione sprawozdanie, z którego będzie wynikać konkretnie na co zostały 
wydatkowane pieniądze.  
 

Na obrady sesji o godz. 11,20 przybył radny Pan Wiesław Dziemiela 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod 

głosowanie.  

 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XLI/208/2021 w sprawie gminnego 
programu profilaktyki i rozwiazywania 
problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii  (zał. Nr 3 ) 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn 
Mirosława 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Mańkowska Agnieszka, 
Pietkiewicz  
       Iwona,  Rodak  Katarzyna, Tomasik Mirosław, Wyszomirski Tomasz, 
Żukowska 
       Adriana, Rutkowski Zbigniew, Dziemiela Wiesław 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
 „wstrzymało się” :   0 radnych 

Ad. pkt. 5 Sprawy różne 
 
1/ Radny Pan Mirosław Tomasik zgłosił sprawę strzelnicy w Gałwunach. Są ograniczenia 

dotyczące używania zimnych ogni itp. W Gałwunach wycięto drzewa, jest strzelnica i dzieje 

się tam coraz gorzej.  Strzały są coraz głośniejsze i dochodzą do zabudowań i są uciążliwe 

dla mieszkańców i zwierząt. Radny poprosił Wójta o podjęcie działań w tym zakresie oraz  o 

rozmowę z właścicielami, by ograniczyć ten hałas.   

2/ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert Trusewicz poinformował, iż 

podpisano ustawę osłonową, którą realizował będzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. W 

chwili obecnej podpisano umowę na zakup  dodatkowego programu, który będzie podpięty 

pod świadczenia rodzinne. Kryteria są już znane : będą dwa terminy wypłaty świadczeń – 1  

transza do końca marca 2022 roku, 2 transza do końca grudnia 2022 roku. Ostatni wniosek 

będzie można złożyć do 31 października- po tej dacie wnioski nie będą rozpatrywane. 

Kierownik GOPS zauważył, iż na terenie naszej gminy będzie to bardzo dużo pracy i dużo 

decyzji. Kierownik poprosił, by mieszkańcy zgłaszali się do GOPSu, w celu przyjmowania i 

składania wniosków o dodatek osłonowy. 

Wójt Gminy Kętrzyn poprosił, by przy najbliższej okazji przekazać większe informacje radnym 

i sołtysom w zakresie konkretnych kryteriów. 

Kierownik GOPS dodał, iż kryteria dla osoby prowadzanej samodzielne gospodarstwo 

domowe – dochód nie może  przekroczyć 2100 zł . W przypadku gospodarstwa 

wieloosobowego dochód nie może przekroczyć 1500 zł.  Kwota świadczenia będzie wypłacona 

w zależności od ilości osób w rodzinie. 

3/ Radny Pan Mirosław Tomasik zwrócił uwagę, iż  na przystankach autobusowych zalega 

śnieg spychany z drogi. Radny spytał, czy w najbliższym okresie jest planowane zatrudnienie 

pracowników na prace społeczno-użyteczne bądź publiczne ? 
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Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił,  iż w przypadku takiego zatrudnienia jest to zależne od Urzędu 

Pracy. Jeżeli będzie taka możliwość  to  interwencyjnie prosi zgłaszać to do kierownika -

będziemy starali się reagować i rozwiązywać takie problemy. 

4/ Przewodnicząca Rady Gminy  wraz z Wójtem Gminy Kętrzyn złożyła wszystkim życzenia 

noworoczne.  

Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 4 strony oraz 5 załączników. 
 

Protokołowała :               Przewodnicząca Rady 
Gminy  

 
    Inspektor ds. obsługi rady              Teresa Marzena Juchniewicz 
              Jagoda Pyrka   


